
Protok6l Nr 59/16
posiedzen )a Zarzqdu Powiatu Mi nskiego

w dniu 25 lipca 2016 r.

W posiedzeniu uczestniczyli :

Starosta - Antoni JanTarczynski
Wicesta rosta - Krzy sztof Plochocki

czlon kowie Zarzqdu: t-ukasz Bog ucki
Marek Pachnik

orazt Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Emilia Piotrkowicz- nacz. Wydzialu OSwiaty i Promoclr
Wojciech Dqbski - z- a nacz. Wydz. Srodowiska i Rolnictwa
Wincenty Bartnicki - nacz. Wydz. Inwestycji

Porzqdek posiedzenia:

'1 Otwarcieoosiedzenia.
2. Przyjqcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dzialalnosci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4 Sprawa wycinki drzew z terenu Zespolu Szkol Ekonomicznych w Minsku Mazowieckim.
5. Sprawy oswiatowe.
6. Podjgcie uchwaly w sprawie okreSlenia osob uprawnionych do skladania w imieniu

powiatu oswiadczen woli w sprawach majqtkowych.
7. Podjqcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zarzqdu Drog

Powiatowych w Mirisku Mazowieckim do prowadzenia inwestycji.
B. Podjqcie uchwaty w sprawie wyrazenia zgody na zakup sprzqtu i aparatury medycznej

przez Samodzielny Publiczny Zespol Opieki Zdrowotnej w Minsku Mazowieckim.
9. Podjqcie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Powiatu na 2016 r
10. Sprawy ro2ne.
11. Przyjqcie protokoiu posiedzenia w dniu 8 lipca 2016 r.

1 2. Zamkniqcie posie dzenia

Ad. 1

Starosta - Antoni Janf arczynski otworzyl posiedzente.

Ad.2
Starosta przedstawil porzqdek posiedzenia, ktory zostal przyjqty jednogloSnie.

Ad. 3
Starosta - Antoni JanTarczynski poinformowal o nastgpujqcych sprawach:

- od Burmistrza Miasta Minsk Mazowiecki wptyngta informacja,2e w dniu 25 lipca br.
w godz. 10-14 odbqdzie sig zgromadzenie protestacyjne przeciwko dziaNalnoSci
Zarzqdu Powiatu. Ponadto poinformowal, 2e spotkal sig z przedstawicielami
spolecznosci szkolnej ZSA (9 nauczycieli i 3 pracownikow administracji i obstugi).
Wptynqto pismo Sekcji Oswiaty iWychowania NSZZ,,Solidarnosc" Region Mazowsze
popierajqce stanowisko Zarzqdu Powiatu.



- Zarzqdzeniem Prezesa Rady Ministrow wprowadzone zostaly dwa stopnie alarmowe
ALFA (dot. zabezpieczenia ludzi i infrastruktury) i BRAVO-CRP (dot. cyberprzestrzeni).
Realizowane sq w tym zakresie zadania.
- uczestniczyl w posiedzeniu Powiatowej Rady Rynku Pracy, na ktorym przekazana
zostala informacja nt. stopy bezrobocia w powiecie na koniec czerwca br. - 8%.
Ponadto dokonano zmian w budzecie m.in. kwotg 370.000 zl przesunigta zostala na
Fundusz Szkoleniowy i staze.
- w Domu Dziecka w Falbogach byto wlamanie (wyrwana zostata krata i okno),
wszczgte zostaty wszelkie procedury w tym zakresie.
- uczestniczylw Swiqcie Policji w Garnizonie Stolecznym (awans otrzymal Komendant
Powiatowy Policji - Barltomiej Dydek) oraz Swiqcie Policji w KPP w Mirisku Maz.

Ad,4
Z-ca naczelnika Wydzialu Srodowiska i Rolnictwa - Wojciech Dqbski powiedzial,

ze dyrektor Zespolu SzkoN Ekonomicznych w Minsku Mazowieckim zwrocila sig
o wyrazenie zgody na usunigcie 4 drzew z terenu Zespolu (rubinie akacjowe, 1 klon
pospolity, 1 larzqb). Drzewa rosnq m.in. przy wje2dzie i ogrodzeniu, sq pochylone,
zagra2ajqbezpieczenstwu. Stwierdzit,2e uzasadnionym jest usuniqcie tych drzew ze
wzg lgd ow bezpieczenstwa.

Zarzqd Powiatu wyrazil zgodq na usunigcie 4 drzew z terenu ZSE w Minsku Maz.

Ad. 5
Naczelnik Wydzialu i Oswiaty - Emilia Piotrkowicz przedstawila wniosek dyrektora

Zespolu Szkot im. M. Sklodowskiej-Curie w Minsku Maz. o wyrazenie zgody na
zatrudnienie na 1 etat (20 godz. tygodniowo) pedagoga specjalnego w celu
wspolorganizaQi ksztalcenia 2 uczniow z autyzmem.
P. Emilia Piotrkowicz powiedziala,2e w subwencji oswiatowej dodatkowe srodki jakie
otrzymujemy na dzieci z niepelnosprawnoSciq to wystarczq na wynagrodzenia
nauczyciela mianowanego, jezeli szkota zatrudnilaby dyplomowanego to nalezaloby
dotozyc srodki.

Po analizie wniosku Zarzqd Powiatu wyrazil zgodg na zatrudnienie na 1 etat
pedagoga specjalnego.
Kolejno przedstawiony zostat wniosek dyrektora Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej w Sulejowku o zwiqkszenie o la etatu pracownika sekretariatu od
nowego roKu szkolnego, z uwagi na codzienne, szczeg6lowe i czasochlonne
wprowadzanie danych do systemu danych oswiatowych.

Zarzqd postanowil pozostawic wniosek do przeanalizowania i powroci do tematu.
P. Emilia Piotrkowicz przedstawila wniosek Prezesa Zwiqzku Kombatantow
o dofinansowanie w kwocie 2.000 zl z przeznaczeniem na organizaqe obchodow
77 rocznicy zwyciqskiej Bitwy pod Kaluszynem (na udzial kompanii honorowej,
orkiestry, zakupu zniczy i kwiatow).

Zarzqd Powiatu jednogtosnie (przy nieobecnosci P. Wieczorka) przyznal kwotg
2.000 zl.

Ad. 6
Starosta - Antoni Jan f arczynski powiedzial, ze w zwiqzku z lym, ze bgdzie

przebywal na urlopie w dniach 28 lipca do 17 sierpnia br. nale2y upowaznic czlonka
Zarzqdu do skladania oswiadczen w sprawach majqtkowych.
Ustalono, ze oswiadczenia wraz z Wicestarostq bqdzie sktadat p. Marek Pachnik.
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w kt6rym za podjqciem uchwaly w sprawie



okre6lenia osob uprawnionych do skladania o5wiadczen woli w sprawacn
majqtkowych Zarzqd opowiedzial sig jednogtosnie (przy nieobecnoSci
p. P Wieczorka)

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 364/16 w sprawie okre6lenia os6b
uprawnionych do skladania o6wiadczen woli w sprawach majqtkowych.

Ad.7
Starosta - Antoni Jan Tarczynski przedstawil projekt uchwaly w sprawie

udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zarzqdu Drog Powiatowych w Mirlsku
Mazowieckim do prowadzenia inwestycji WyjaSni{, ze chodzi o realizacjg inwestycji
,,Przebudowa drogi powiatowej nr '1316w Parysow-Latowicz od km 7+110
do km 8+000". Nastqpnie przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjgciem
uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedziat sig jednogtoSnie (nieobecny p. P. Wieczorek).

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 365/16 w sprawie udzielenia
upowaznienia dyrektorowi Zarzqdu Dr6g Powiatowych w Minsku Mazowieckim
do prowadzenia inwestycji.

Ad. I
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala, ze dyrektor SPZOZ w Minsku Maz.

zwrocil siq z o wyrazenie zgody na dokonanie zakupu sprzgtu i aparatury medycznej
dla szpitala. Dodala, 2e chodzi o zakup karetki (kwota 270.000 zl), tomografu
komputerowego 2.214.000 zt), kardiotokograf (kwota 35.640 zl).
Nastgpnie przedstawila projekt uchwaly w sprawie wyralenia zgody na zakup sprzqtu
i aparatury medycznel przez Samodzielny Publiczny Zespol Opieki Zdrowotnej
w Minsku Mazowieckim. Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly
czlonkowie Zarzqdu glosowali nastqpujqco
- Starosta - Antoni JanTarczynski - za podlqciem uchwaly,
- Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjqciem uchwafy,
- Cztonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjgciem uchwaty,
Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych siq nie bylo, nieobecny p. P. wieczorek,

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 366/16 w sprawie wyra2enia zgody na
zakup sprzgtu i aparatury medycznej przez Samodzielny Publiczny Zespol
Opieki Zdrowotnej w Minsku Mazowieckim.

Ad, 9
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na2016 rok. WyjaSnita, 2e zmiany polegajq na zmianie planu
dochodow i wydatkow zwiqzanych ze zmianq kwot dotacji celowych przekazywanych
z budzetu panstwa oraz przeniesieniu wydatkow miqdzy paragrafami w ramach tego
samego dzialu w zakresie wydatkow biezqcych idotyczyly:
- Starostwa Powiatowego w Minsku Maz.
- Zarzqdu Drog powiatowych w Minsku Maz.
- Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Minsku Maz.
- Komendy Powiatowej Panstwowej Strazy Pozarnej w Minsku Maz.
- Powiatowego Urzgdu Pracy w Mirisku Maz.
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly czlonkowie
Zarzqdu glosowa I i n astqp uj qco :

- Starosta - Antoni Jan Tarczynski - za podjqciem uchwaly,



- Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjqciem uchwaty,
- Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjgciem uchwaiy,
Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych siq nie bylo, nieobecny p. p. wieczorek.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalq Nr 367/16 w sprawie zmian w bud2ecie
Powiatu na 2016 rok.

Ad.10
Starosta - Antoni Jan Tarczynski wyjaSnil, ze od pewnego czasu toczy siq

dyskusja, aby dokonaczmiany kategorii drog powiatowych, odcinka drogi powiatowej
na drogg gminnq, a drogi gminnej na drogg powiatowq i dotyczy to rejonuZawiesiuch
na granicy powiatu miriskiego i powiatu wolominskiego (gm. PoSwigtne i gm
Stanislawow). Dodat, ze jestesmy po kilku spotkaniach ijest propozycja, zeby takiej
zamiany dokonac. Wojtowie gmin i starosta wolomiriski zgadzajq siq na takq zamianq.
Starosta powiedzial, 2e w zwiqzku ztym uruchomione zostaly procedury, bo sprawa
wymaga podjgcia uchwaly przezftadq Powiatu. Dodal, ze gdy bqdq pozytywne opinie
sqsiednich powiatow to powrocimy do tego tematu przy omawianiu materiafow na
sesjg Rady
Ponadto Starosta poinformowal,2e rozstrzygnigty zostal przetarg na ul. PrzemysNowq
i czekamy na decyzjq wojewody w sprawie Srodkow i ewentualnq pomoc finansowq
z Miasta Mi6sk Mazowiecki.

Starosta - Antoni Jan f arczynski powiedzial, 2e w zwiqzku z planowanE przez
Miasto Minsk Mazowiecki przebudowq ul. Dqbrowki miasto oczekuje, 2e
zadeklarujemy swoj udzial, gdy7 wniosek bqdzie skladany w ramach lzw.
,,schetynowek".

Naczelnik Wydziatu Inwestycji - Wincenty Bartnicki przedstawit pismo Burmistrza
Miasta Minsk Mazowiecki o pomoc finansowq okreslonq w projekcie umowy na kwotg
630 000 zt

Czlonek Zarzqdu t-ukasz Bogucki poinformowat, 2e odno6nie parkingu
w Sulejowku burmistrz podjql decyzjq o zabezpieczeniu kwoty na wykup terenu
i wykonaniu parkingu przy stacji.

Ad.11
Protokot posiedzenia w dniu B lipca br, zostal przyjqty.

Ad. 12
Zamkniqcie posiedzenia.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski

Wicesta rost a - Krzy sztof Ploch ocki

Czlonkowie Zarzqdu. t-ukasz Bogucki

Marek Pachnik


